



Procurement Services / Services d'approvisionnement
Procurement Hub – Ottawa / Centre d'approvisionnement – bureau d'Ottawa
200 Kent St. / 200, rue Kent
Ottawa Ontario K1A 0E6

September 20, 2023 / Septembre 20, 2023

**Subject / Objet : REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION
30004481**

Addendum N° 1

Further to the above-mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum N° 1 is hereby issued.

Questions and Responses :

Further to the above-mentioned Request for Proposal, please find below the following questions received to-date and DFO's responses.

Q1. We can offer training in French via Zoom or MsTeams and our hourly rates are based on the number of learners per group. The posting on Merx says the groups will have "up to 8 students". My question is, will the students be the same for the duration of the class? Also, how would we know the level of each student and which group should they join? We can set up individual assessments with our Learning Advisor to evaluate the students' levels and place them in groups.

We can set up individual assessments with our Learning Advisor to evaluate the students' levels and place them in groups.

Should we provide you with a price schedule based on the number of participants per group?

R1. The groups of students will remain the same for each 3-month session, but may differ in separate sessions. The students will be split across the groups by us, depending on what levels they are working on attaining in their Second Language Evaluations. We would be open to working with the supplier to evaluate the students' levels prior to each new session. We expect that the hourly rate will be the same whether there is 1 learner or 8 learners in the group.

All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.



Addenda n° 1

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

Questions et réponses :

Concernant la demande de proposition susmentionnée, veuillez voir les questions reçues à date et les réponses du MPO ci-dessous.

Q1. Nous pouvons proposer des formations en français via Zoom ou MsTeams et nos tarifs horaires sont basés sur le nombre d'apprenants par groupe. L'annonce sur Merx indique que les groupes auront "jusqu'à 8 étudiants". Ma question est la suivante : les étudiants seront-ils les mêmes pendant toute la durée du cours ? De plus, comment pourrions-nous connaître le niveau de chaque étudiant et savoir dans quel groupe il devrait s'inscrire ? Nous pouvons mettre en place des évaluations individuelles avec notre conseiller pédagogique pour évaluer le niveau des étudiants et les placer dans des groupes.

Devons-nous vous fournir un barème de prix en fonction du nombre de participants par groupe ?

R1. Les groupes d'étudiants resteront les mêmes pour chaque session de 3 mois, mais pourront différer selon les sessions séparées. Nous répartirons les étudiants entre les groupes, en fonction des niveaux qu'ils essaient d'atteindre dans leurs évaluations de langue seconde. Nous serions disposés à travailler avec le fournisseur pour évaluer les niveaux des étudiants avant chaque nouvelle session. Nous nous attendons à ce que le taux horaire soit le même qu'il y ait 1 apprenant ou 8 apprenants dans le groupe.

Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.